

世界自然遺產【九寨溝·黃龍】、劍門古蜀道 8 日

【二次遊覽九寨溝、黃龍、古蜀道、劍門關】

深度體驗 ● 絕對秘境

專屬定制 ● 獨家線路

風景震撼 ● 保證出片



九寨溝·黃龍: 屬國家 5A 級景區、世界自然遺產。景區以翠海、疊瀑、彩林、雪山、峽谷、森林著稱於世。被世人譽為“童話世界”、“人間瑤池”。

古蜀道·劍門關: 古蜀道穿越秦嶺，出斜谷，直通八百里秦川，全長約 1000 餘公里。歷史悠久，至今已有一千多年歷史，是保存至今人類最早的大型交通遺存之一，比古羅馬大道的歷史更為悠久。古有“蜀道難，難於上青天”之說。劍門關是古蜀道上的一道雄關，地勢險要，自古被喻為“一夫當關，萬夫莫開”，有“劍門天下險”的美譽。

【特別贈送】礦泉水無限量供應。

【行程購物】絕不安排旅遊購物商店。

【推薦特產】土特產品。

出團日期：全年

——心靈與視覺的饗宴——

World Natural Heritage [Jiuzhaigou · Huanglong]、Jianmen ancient road of Sichuan(Shu Raod) 8 days

Visit Jiuzhaigou、Huanglong、Ancient Shu Raod、Jianmenguan twice

Deep experience ● Absolute mystery Exclusive custom ● Exclusive lines Shock scenery ● Guaranteed photos

Jiuzhaigou · Huanglong: It is a National 5A scenic spot and a World Natural Heritage. The scenic spot is famous for its green sea, cascade, colorful forest, snow mountain, canyon and forest. It is known as the "fairy tale world", "world fairyland".

The ancient road of Sichuan(Shu Raod)· Jianmenguan:

The ancient Sichuan road passes through the Qinling Mountains, out of the oblique valley, directly to the 800-mile Qin-Chuan, with a total length of about 1,000 kilometers. With a long history of more than 3,000 years, it is one of the earliest large-scale transportation remains of human, and it is older than the Roman avenue. Ancient people said that, the way of Shu Road is difficult almost inaccessible. Jianmenguan is the impregnable barrier on the ancient Shu Road, the terrain is dangerous, since ancient times has been described as "one man can hold out against ten thousand", has "the Jianmenguan world danger" reputation.

[Special gift] Unlimited supply of mineral water.

[Trip shopping] No shopping.

[Recommend local products] Native products.

Suggested tour date: all year round

——Spiritual and visual feast——

详细行程:

第一天: 成都(四川省省会) 双流国际机场接机 → 黄龙溪古镇

成都双流国际机场接团, 乘车前往素有“影视城”、“中国好莱坞”之称的【黄龙溪古镇】, 这里的古街、古树、古庙、古建筑使人产生穿越时空错觉。

公里数及行车时间: (45KM)。城区路。行车约 1 小时。

住地海拔: 成都市 500 米

用餐: 午餐*** 晚餐: 中式合菜 50

住宿: 成都赛仑吉地大酒店同级(准五)

Detailed itinerary:

Day 1: Chengdu (capital of Sichuan province) pick up at Shuangliu International Airport → Huanglongxi Ancient Town

Pick up at Chengdu Shuangliu International Airport, drive to [Huanglongxi Ancient Town], which is known as "movie city" and "Hollywood of China", the ancient streets, trees, temples and ancient buildings here create the illusion of time travel.

Kilometres and driving time: 45KM. Urban road, driving about 1 hour. Residential elevation: Chengdu city 500M

Dining: Lunch *** Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Chengdu Serengeti Hotel or equivalent

第二天: 成都→古蜀屏障·剑门关→翠云廊

前往古蜀道剑门关、翠云廊, 【剑门关】位于剑阁县城北 30 公里处, 居于大剑山中断处, 有“剑门天下险”之誉, 俗称“天下第一关”。【翠云廊】位于剑阁县境内, 翠云廊是古蜀道上的一颗明珠, 是近万株苍翠的行道古柏组成的绿色长廊。

公里数及行车时间: (283KM)。柏油路+高速路。行车约 4 小时。

住地海拔: 江油 800 米

用餐: 早餐: 酒店内 午餐: 中式合菜 50 晚餐: 中式合菜 50

住宿: 江油国际大酒店同级(四星)

Day 2: Chengdu → The ancient road of Sichuan(Shu Raod) · Jianmenguan → Cuiyun Corridor

To the ancient Shu Raod, Jianmenguan、Cuiyun Corridor. [Jianmenguan] is located 30 kilometers north of Jiange County, in the middle of Dajian Mountain, has "the Jianmenguan world danger" reputation, commonly known as "the world's first impregnable barrier." [Cuiyun Corridor] is located in Jiange County, Cuiyun corridor is a pearl on the ancient Shu Raod, nearly ten thousand verdant ancient cypress form the green promenade and courier route.

Kilometres and driving time: 283KM. Highway + Asphalt Road, driving about 4 hours. Residential elevation: Jianguo City 800M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Jianguo International Hotel or equivalent

第三天: 江油【百年爱情谷】→深山宫殿【平武报恩寺】→九寨沟

【百年爱情谷】主要以百合的品种繁多而出名, 园区内已有百合品种 1500 余种, 种植百合面积大余 5200 亩。

【报恩寺】位于四川省绵阳市平武县城, 距今已有 560 余年历史。全寺用清一色珍贵楠木建成, 规模宏大, 布局和谐, 结构谨严, 完全仿照北京故宫布局设计, 是中国目前保存最为完好的明朝宫殿式佛教寺院建筑群, 有“深山宫殿”之称。晚抵九寨沟入住酒店休息。

公里数及行车时间: (290KM)。柏油路。行车约 5 小时。

住地海拔: 沟口 2040 米

用餐: 早餐: 酒店内 午餐: 中式合菜 50 晚餐: 中式合菜 60

住宿: 金龙国际度假酒店同级 (准五)

Day 3: Jianguo [Bainianhaoge Love Valley] → Deep mountain palace [Pingwu Bao'en Temple] → Jiuzhaigou

[Bainianhaoge Love Valley] it is mainly famous for the variety of lily, there are more than 1500 varieties of lily in the park, and the area of planting lily is more than 5200 acres of land.

To [Bao'en Temple], it is located in Pingwu County, Mianyang city, Sichuan province, with a history of more than 560 years. The whole temple is built with the precious Nanmu wood, which has a grand scale, layout of harmonious and strict structure, it completely imitates the layout design of The Imperial Palace in Beijing, it is the best preserved Buddhist temple complex in Ming dynasty, called "deep mountain palace". Arrive at Jiuzhaigou hotel to rest in the evening.

Kilometres and driving time: 290KM. Asphalt road, driving about 5 hours. Residential elevation: Jiuzhaigou 2040M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 60)

Accommodation: Jinlong International Resort Hotel or equivalent

第四天: 一次进入世界遗产童话世界九寨沟【公共环保车】

一次进入世界自然遗产——童话世界九寨沟, 全天游览。景区内以翠海、叠瀑、彩林、雪山、原始森林著称于世, 108 个五彩斑斓的湖泊, 溢出的水形成一个叠瀑, 水在树中流, 树在水中生, 人在画中游, 令人赏心悦目。“九寨归来不看水”, 是对九寨沟景色真实的诠释, 这是一个梦幻无比的“童话世界”。

公里数及行车时间: (56KM)。景区路。行车约 3 小时。

住地海拔: 沟口 2040 米

用餐: 早餐: 酒店内 午餐: 景区内自助餐 60 晚餐: 中式合菜 60

住宿: 金龙国际度假酒店同级 (准五)

Day 4: The first time into Jiuzhaigou, the world heritage and fairy tale world [eco-friendly car]

The first time into the world natural heritage [Jiuzhaigou scenic spot], all day tour in there. The scenic spot is famous for its green sea, cascade, colorful forest, snow mountain, canyon and forest, there are 108 colorful lakes, the overflow of the water form a cascade of waterfalls, the water flows in the trees, the trees lives in the water, the person walks into the picture, pleasing to the eye. "Not to see the water after returning from Jiuzhaigou" is a true interpretation of the scenery of Jiuzhaigou, this is a fantastic "fairy tale world".

Kilometres and driving time: 56KM. Scenic Road, driving about 3 hours. Residential elevation: Jiuzhaigou 2040M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Scenic spot buffet 60) (Chinese dish 60)

Accommodation: Jinlong International Resort Hotel or equivalent

第五天: 二次进入世界遗产童话世界九寨沟【公共环保车】

二次进入世界自然遗产——童话世界九寨沟, 全天游览。

公里数及行车时间: (56KM)。景区路。行车约 3 小时。

住地海拔: 沟口 2040 米

用餐: 早餐: 酒店内 午餐: 景区内自助餐 60 晚餐: 中式合菜 60

住宿: 金龙国际度假酒店同级 (准五)

Day 5: The second time into Jiuzhaigou, the world heritage and fairy tale world [eco-friendly car]

The second time into the world natural heritage [Jiuzhaigou scenic spot], all day tour in there.

Kilometres and driving time: 56KM. Asphalt road, driving about 3 hours. Residential elevation: Jiuzhaigou 2040M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Scenic spot buffet 60) (Chinese dish 60)

Accommodation: Jinlong International Resort Hotel or equivalent

第六天：游览人间瑶池黄龙风景区【上行索道】

前往人间瑶池【黄龙风景区】。这里是中国唯一保护完好的高原湿地，以彩池、雪山、峡谷、森林“四绝”著称于世。被誉为“人间瑶池”。前往茂县入住酒店。

公里数及行车时间：（282KM）。柏油路。行车约 6 小时。

住地海拔：茂县 1580 米

用餐：早餐：酒店内 午餐：中式合菜 50 晚餐：中式合菜 50

住宿：茂县国际大酒店同级（准四）

Day 6: The world fairyland Huanglong Scenic Valley [Uplink Cableway]

Go to the world fairyland [Huanglong Scenic Valley]. This is the only well-protected plateau wetland in China, it is famous for the "four wonders" of colorful lake, snow mountain, canyon and forest. Known as "the world fairyland". Go to Mao County hotel to rest.

Kilometres and driving time: 282KM. Asphalt road, driving about 6 hours. Residential elevation: Mao County 1580M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Mao County International Hotel or equivalent

第七天：茂县→桃坪羌寨→锦里一条街·钦善斋药膳

【桃坪羌寨】是世界上保存最完整的尚有人居住的碉楼与民居融为一体建筑群，享有“天然空调”美名。其完善的地下水网、四通八达的通道和碉楼合一的迷宫式建筑艺术，被中外学者誉为“羌族建筑艺术活化石”、“神迷的东方古堡”。下午乘车返回成都，前往锦里古街。

公里数及行车时间：（230KM）。柏油路+高速路。行车约 5 小时。

住地海拔：成都 500 米

用餐：早餐：酒店内 午餐：中式合菜 50 晚餐：钦善斋药膳 68

住宿：成都赛仑吉地大酒店同级（准五）

Day 7: Mao County → Taoping Qiang Village → Jinli Pedestrian Street · Qinshanzhai herbal cuisine

[Taoping Qiang Village] it is one of the world's most complete watchtower combined with residential buildings, have the reputation of "natural air conditioners". with it perfect underground water network, well-connected passageway and the watchtower are integrated into one, such labyrinthine architectural art is honored as "Living fossil of Qiang architectural art" by Chinese and foreign scholars, "The mysterious Oriental castle". Return to Chengdu in the afternoon, visit the Jinli Street.

Kilometres and driving time: 230KM. Highway + Asphalt Road, driving about 5 hours. Residential elevation: Chengdu 500M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (herbal cuisine 68)

Accommodation: Chengdu Serengeti Hotel or equivalent

第八天：彭镇观音阁老茶馆→乘机返程结束愉快之旅

前往【彭镇观音阁老茶馆】，这是一座拥有百年历史的老茶馆，是远近闻名的摄影圣地，吸引了无数国内外游客前往。之后前往双流国际机场，乘机返程结束愉快之旅！

公里数及行车时间：（26KM）。城区路。行车约 50 分钟。

用餐：早餐（酒店内） 午餐***

Day 8: Peng Town Guanyin pavilion [Century-old tea house] → Take the flight home and end the pleasant journey

Visit [Peng Town Old Teahouse], this is a century-old teahouse, it attracts numerous domestic and foreign tourists. After that, go to the Shuangliu International Airport and end the pleasant journey.

Kilometers and driving time: 26KM. Urban Road, driving about 50 minutes.

Dining: Breakfast (in the hotel) lunch: ***

——颂：旅途愉快！收获满满！——

——Have a nice trip! Full of harvest!——